
Protokoll
Fdrt vid Jzimjci viigars samftillighetsftirenings drssttimma torsdagen den 30 mars 2017 kl.
18.30 i EFS-kyrkans ftirsamlingslokal, Kvarnlyckeviigen 5, JAmj6.

N?irvarande: se bilasa.

I
Stiimmans iippnande
Av Liinsstyrelsen Blekinge liin utsedd Syssloman Tomie Gullin rippnade m<itet och htilsade
alla viilkomna till samftillighetens 5 1 :a mcite.

$2
Val av ordfiirande fiir stiimman
Till ordfiirande valdes Tomie Gullin.

$_3.
Val av sekreterare fiir stiimman.
Till sekreterare valdes J<irsen Walter.

$_4
Val av 2 st protokolljusterare fiir stiimman.
Till protokolljusterare valdes Jimmy Svensson och Bemt persson.

$ s .
Protokollets justering
Tillgiingligt ft)r medlemmarna senast 14 dagar efter m<itet $ 19. Senast torsdagen den 13 april
2017.

re
Faststiillande av dagordning.
Dagordning ftr stiimman ftiredrogs och godkiindes.

u
Stiimmans behtiriga utlysande.
Stiimman godkiinde att sttimmans behciriga utlysande utlysts i behdrig ordning.

u
Nlirvarolista med namn och fastighetsbeteckning.
Ntirvarande fastighetsiigare ph st?imman skrev p6. Rcistkort delades ut drir rdd ftirg stir ftir 1
fastighet, I agare och ger 2 poangvid rristning. BH ftirg, 1 fastighet, 2 agare ger 1+1 poiing.
Debiteringskingd framlagd.

u"
Stiimmobeslut enligt $ 18. En fastighet en riist.
Stiimman godkiinde detta.

$ 10.
Sysslomans beriittelse fiir det gingna iret.
Tomie Gullin liiste upp verksamhetsberiittelse for 2016.



$  1 1 .
Revisorernas beriittelse fiir det gingna iret samt faststiillande av balans och
resultatriikning.
Revisorerna Stig Mattisson och Inga-May Petterssons beriittelse l?istes upp ftir stiimman.
Revisorernas beriittelse som liistes av Tomie Gullin samt faststtillande av balans och
resultatrtikning godkiindes av stiimman.

$  12 .
Friga angrflende ansvarsfrihet ftir fiireningens fiiretriidare (Liinsstyrelsens syssloman)
Stlimman beslutade om ansvarsfrihet fcir verksamhetsAret 2016.

$  1 3 .
Inkommande motioner.
Inga motioner har inkommit.

$  14 .
Granskning av fiireningens fiiretriidares (Liinsstyrelsens syssloman) fiirslag.
Ut<jver det l<ipande arbetet med vara vagar redogjorde Tomie Gullin 6tgiirder att utft)ras eller
p6btirjas under arbets6ret 2017. Reparation av potth6l, mindre lokala asfaltsbelaggningar pi
vissa viigar, behov av toppbeliiggningar pi hel eller del av gatasamt reparera skador runt-
brunnar, trottoarer vars yta och fogar beh6ver ttitas for atthhllaogrtis b-orta. Byte av
vtigskyltar, tviittning och flyttning av viigskyltar till belysningsstolpar. Milning av gupp,
parkeringsrutor och tivergingssttillen. Dessutom tir vi tvungna attogriisbekiimpa mekaniskt
och kemiskt med ogriistittika/pelargonsyra (biologiskt nedbrytbart) langs med trottoarkanter
m.m. Arbetet utftirs i ftirebyggande syfte och som ldpande underhAll. Tomma
dagvattenbrunnar I ggrlfu.I samband med detta uppkom diskussion gtillande farthinder t ex.
viigbulors nyfta eller skada. Pipekande om felaktigt byggda viigbulor p6 Skolviigen framkom
Ziven detta ar. I samband med detta uppkom diskussion gtillande farthinder t ex. viigbulors
nytta eller skada, Ziven hiir finns det skilda meningar. Motesdeltagare dnskar se en tydligare
redovisning i balansriikningen hur minga timmar som Zir nerlagda pA de olika arbetena. Tomie
Gullin lovade ombesdrja detta till niista ar. Diskussion om ftir mycket sandning altemativt
felaktig sandning kom iiven detta ar upp till diskussion med slutsatsen att sandning iir btittre
Zin ingen sandning. Viigskylt saknas pA Wallevtigen som dnskas bli uppsatt igen di den visar
tilliten vikt pA lastbilar i omrddet. Sysslomannen gick igenom de bidrag som s<ikts och
beviljats till gang och cykelviigen pi Skolviigen frin Sparwtigen till Backviigen samt
kompletterande asfaltering i anslutning till uppgriivningar vid kommunens
fiberniitsinstallationer. Avslutningsvis att slutbesiktning av kommunens nedliiggning av
flarwiirmelfiber ej iir klar och synpunkter <inskas pA iterstdllningen av asfaltering samt
rapportera felaktigheter.

Q  1 5 .
Besluta om arvoden.
Giillande arvoden niir styrelse har tillsatts utgir enligt Karlskrona kommuns regler godk:indes
av st?imman.

$  16 .
Besluta efter granskning av sysslomannens ftrslag till ofiiriindrad eller hiigre
utdebitering.
Tre ftirslag till utdebiteringsavgift lades fram under mdtet: oft)rdndrad, hdjning till 700 kr



samt hcijning till 800 krlar. Stiimman beslutade om oft)riindrad utdebitering om 600 kr per ar
och andel. Omrristningen slutade med 7 poiing fiir oftiriindr ad,,2,5 poiing fttr 700 krl6r samt
6,5 poting ftr 800 kr/ar. Mdtet beslutade enligt stadgarna om att inbetalningskort skickas ut
under maj manad med ftirfallodag den sista juni. Mdtet antog budgeten i sin helhet ang6ende
utgift och inkomststat enligt beslutad utdebitering.

I 16b. Fiirslag och beslut. Mekanikerviigen, Skogshuggarevdgen, Jiigmiistarviigen och
Spriingareviigen som mcitet beslutade ftiregiende 6r ingir frenl}tl iiamfiilligheten.

$ 16c.
Fiirslag. Att irsm<itet ger styrelsen alt. syssloman fullmakt att i samrid med Lantmiiteriet
besluta om iindrat andelstal enligt grundstadgar. Milsiittning: att alla ska betala rtitt andel samt
rdtta till felaktiga andelstal. Andelstalet bestiims tillsammans med Lantmtiteriet.

$  17 .
Val (vid bildad styrelse)av 3 ordinarie sfyrelseledamiiter (2ir) till flrsmiitet 2019 och2
ordinarie styrelseledamiiter (1 nr) (96) till irsmiitet 201g.
Di inga fiirslag inkommit eller n6gon pi stiimman vill ingi i styrelsen htinskjuts detta till den
pA stiimman valda valberedningen. Jimmy Svensson. Han beriittar att han hai tillfrngat ett stort
antal under 6ret men ingen har visat intresse att ingi i en styrelse. M<itet tar upp ftirslaget att
starta en Facebookgrupp ftr samftilligheten och mdtet ger han fria hiinder att ombes6qadetta.
Mdtet ger Jimmy och Tomie samt dwiga uppgiften attletavidare. Tomie Gullin viilkomnar en
ny styrelse men fortsiitter som Syssloman fram tills iindring sker. Vid inkommet ftirslag till
styrelse kallar Sysslomannen till ftireningsm<ite.

$  1 8 .
Val (vid bildad styrelse)av styrelsesuppleanter (1Ar) (g6) till irsmiitet 2018.
Se paragraf 17.

$  le .
Val (vid bildad styrelse) av styrelseordfiirande (lflr) ($6) titl irsmiitet 2018.
Se paragraf 17.

$ 20.
Val (vid bildad styrelse) av I revisor (2 hr) titl irsmiitet20lg och I revisor (lir) till
irsmiitet 2018 samt I revisorsuppleant (1 ir) intill irsmOtet 2018.
Se paragraf 17.

$  2 1 .
Val av valberedning 3-5 pers. (1 ir) enligt stadgarna S 16 till irsmiitet 2018.
,Arsm6tet valde Jimmy Svensson som ensam ansvarig och sammankallande. Med mdjlighet
att ta hj iilp fr in alla fas ti ghets iigare i nom s am ftill i gheten.

Q 22.
Redovisning av iindrade andelstal.
Oftiriindrat ca. 1235 andelar. Kommer justeringar ltingre fram.

$  23 .
Overenskommelser/avtal under 2016.
Tomie Gullin redogiorde ftir arets sndrcijning. Fdreningen har ett avtal med Jamjd Griiv och



Schakt AB ftir att skOta sndplogning och sandning ftir tiden 2016-ll-01 fram ti12017-04-15
med samma villkor som bestiimts tidigare. Vidare informerar Tomie Gullin att medlem som
tycker att det finns problem skall alltid krinna sig veilkommen att viinda sig till ft)reningens
ftiretriidare ftir att om mdjligt ffi sina problem i vagfragor belysta och om irtiifi$ utredda s6
l.lngt som det iir praktiskt och ekonomiskt mcijligt.
Overenskommelse med Tekniska ftirvaltningen om nedgriivning av fiiirrviirmenat/fiberkabel
fortgar.

Avslutningsvis informerar Tomie Gullin att ansdkan kommer under 2017 attgciras till
Trafikverket om extra bidrag ftir fortsatt toppbeliiggning av del av skolvrigen]
Hammabyviigen och Kr6kerumsviigen.

s 24.
ovriga frigor. Planerade behov fiir iret och tre ir framit.
Utdver det lcipande arbetet med v6ra vdgar informerades om prioriterade 6tgiirder att utftjras
under 6ret och tre ar fram6t: Sandsugning av dagvattenbnmnar. Aktuella uo;gu, som tir i behov
av asfaltering iir: del av Skolviigens mellersta del, Krflkerumsviigens noffa del samt del av
Hammarbyviigen. (JVS kommer att s<ika extra statsbidrag ftir deisa tre viigar). 6nskem6l och
behov att asfaltera Skogshuggareviigen och Jiigmiistarevegen. Sofieborgs,r:ag"6 trottoar,
breddning och omltiggning ftir att minska pi underh6llet. bet finns mAriga fi'er vagar och
trottoarer som lir i behov av asfaltering, exempelvis SofieborgsomridetJstickvrigar och sk
yrkesviigar. Onskemil har framftrts om farthinder pn Skolvagen vid lekplatsen. l4cit"t tar upp
avsaknad av staket till lekparken och Tomie Gullin ska stiilla frigan till kommunen.
Farthinder <inskas iiven pi Smaragdviigen, Svarvarevtigen (vilkeirir inplanerat under 2017)
och Hammarbyviigen. Tomie Gullin informerade att Karlskrona kommun bevakar problem
med langtidsparkerare fran och med2016-01-01. Tomie Gullin informerade om tvA nya
gatlampor med led-belysning som har satts upp, en p6 Trtidgardsviigen och en pi Villavagen.
Ovriga itgiirder i takt med behov och kostnadrlarttting. Uppslag fran m6tet efterlyses! G-rima
i kombination med trafiksiikerhetsftirbiittrande itgeirder som kan vara extra
bidragsberiittigande. Pi Jtimjtis hemsida wwwjamjo.se kommer information gtillande
samftilligheten att liiggas ut vid behov.

$ 25.
Avslutning
Ordftirande tackade for visat intresse och avslutade motet samt inbi<id till kaffe och kaka.

Vid protokollet Ordftirande

J0rgen Walter

Justeras

Tomie Gullin

Justeras

Jimmy Svensson Bernt Persson


